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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Śledczej do zbadania prawidłowości i legalno-
ści działań oraz występowania zaniedbań i zaniechań 
organów i instytucji publicznych w zakresie zapew-
nienia dochodów Skarbu Państwa z tytułu podatku 
od towarów i usług i podatku akcyzowego w okresie 
od grudnia 2007 r. do listopada 2015 r. (nr 50)
16 kwietnia 2019 r.
Komisja Śledcza do zbadania prawidłowości i legalności działań oraz występowa-
nia zaniedbań i zaniechań organów i instytucji publicznych w zakresie zapewnie-
nia dochodów Skarbu Państwa z tytułu podatku od towarów i usług i podatku akcy-
zowego w okresie od grudnia 2007 r. do listopada 2015 r., obradująca na posie-
dzeniu zamkniętym pod przewodnictwem posła Marcina Horały (PiS), przewod-
niczącego Komisji, rozpatrzyła:

– sprawy bieżące.

W posiedzeniu udział wzięli: Andrzej Bratkowski, Adam Bułat, Jan Czekaj, Mariusz Golecki, 
Jacek Góra, Jarosław Hołda, Tomasz Karaś, Sławomir Maciejewski, Arkadiusz Madura 
i Krzysztof Traczyk stali doradcy Komisji oraz Paweł Adamiak, Dawid Gwiazdowski i Marcin 
Wrąbel asystenci członków Komisji.

W posiedzeniu  udział  wzięli  pracownicy Kancelarii  Sejmu: Sylwia Łaska, Mariusz Pawełczyk 
i Kamil Strzępek – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Marcin Horała (PiS):

Dzień dobry. Otwieram posiedzenie sejmowej Komisji Śledczej do zbadania prawidło-
wości i legalności działań oraz występowania zaniedbań i zaniechań organów i insty-
tucji publicznych w zakresie zapewnienia dochodów Skarbu Państwa z tytułu podatku 
od towarów  i usług  i podatku  akcyzowego w okresie  od grudnia  2007 r.  do listopada 
2015 r. Stwierdzam kworum.
Porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje jeden punkt – sprawy bieżące. Czy są inne 

propozycje? Nie widzę, nie słyszę. Przystępujemy do realizacji porządku dziennego.
Dzisiejsze posiedzenie Komisji ma charakter zamknięty. Czy jest głos sprzeciwu? Nie 

słyszę.
W sprawach bieżących, zanim przejdziemy do wniosków dowodowych, chciałem pań-

stwa poinformować, że wpłynęła zgoda Prezydium Sejmu na powołanie pana Krzysz-
tofa Traczyka do grona stałych doradców Komisji, w związku z tym musimy zakończyć 
proces powoływania formalną uchwałą. Czy jest jakiś sprzeciw wobec tej uchwały? Nie 
słyszę. W takim razie została przyjęta jednogłośnie.
Przechodzimy do wniosków dowodowych. Kto z państwa chciałby złożyć jakieś wnio-

ski dowodowe? Proszę, pan przewodniczący Parda. Prosimy.

Poseł Błażej Parda (Kukiz15):
Mam wnioski dotyczące Stałego Komitetu Rady Ministrów odnośnie do pism, które były 
wysyłane w sprawie przygotowania i realizacji rządowej strategii zwalczania przestęp-
czości zorganizowanej na lata 2010–2012 i w tej sprawie tak samo do ministra spraw 
wewnętrznych i administracji.
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Następnie mamy też jeszcze wniosek dowodowy do materiałów dotyczących...

Przewodniczący poseł Marcin Horała (PiS):
To może od razu  te dwa do komitetu  stałego oraz do ministra  spraw wewnętrznych 
i administracji w sprawie przygotowania rządowej strategii. Czy są jakieś głosy sprze-
ciwu, głosy w dyskusji? Nie słyszę. Wnioski zostały przyjęte.
Proszę o następny wniosek.

Poseł Błażej Parda (Kukiz15):
Do materiałów w sprawie postępowań przygotowawczych w Prokuraturze Okręgowej 
w Słupsku i w Prokuraturze Okręgowej w Płocku, jak i rozprawy sądowej w Sądzie Rejo-
nowym w Płocku, w sprawie VAT-owskiej i związku funkcjonariuszy Agencji Bezpieczeń-
stwa Wewnętrznego z wyłudzaniem VAT.

Przewodniczący poseł Marcin Horała (PiS):
Jeśli jeszcze słówko...

Poseł Błażej Parda (Kukiz15):
Są dokładnie podane akta. Nie wiem, czy trzeba przeczytać te numery akt.

Przewodniczący poseł Marcin Horała (PiS):
Nie, sygnatury akt nie. Natomiast gdyby pan przewodniczący był łaskaw dodać więcej 
jakichś słów uzasadnienia.

Poseł Błażej Parda (Kukiz15):
Chodzi o to, co usłyszeliśmy od przełożonych ABW. W jaki sposób, jak bardzo i czy rze-
czywiście funkcjonariusze byli zaangażowani w proces tworzenia spółek i firm, które 
zajmowały się wyłudzaniem? To przy okazji  tego, czy to właśnie nie one to tworzyły 
i na siłę, że tak powiem, wyszukiwały przedsiębiorców, których potem tak naprawdę 
obarczały winą za wyłudzania.

Przewodniczący poseł Marcin Horała (PiS):
Jak rozumiem, z wiedzy pana posła wynika, że te wątki mogą się pojawiać w tych postę-
powaniach.

Poseł Błażej Parda (Kukiz15):
Tak.

Przewodniczący poseł Marcin Horała (PiS):
Dobrze. Czy są jakieś głosy w tej sprawie? Nie widzę, nie słyszę. Wnioski zostały przyjęte.
Proszę o kolejne. Czy to już wszystkie? Dobrze.
Chciałbym jeszcze złożyć wniosek dowodowy o to, żebyśmy wystąpili do Minister-

stwa  Finansów  o przekazanie  znajdującej  się  w posiadaniu  Departamentu  Polityki 
Celnej dokumentacji dotyczącej przygotowania nowelizacji art. 33a ustawy o podatku 
od towarów i usług, czyli zniesienia zabezpieczeń w imporcie. Pan dyrektor Michalak, 
a wcześniej pan minister Kapica mówili o tym, że wpływała obszerna korespondencja 
w tej sprawie. Ponieważ prosiliśmy o dokumenty z Departamentu Podatku od Towarów 
i Usług, gdzie takich dokumentów nie ma, uzupełnimy sobie wiedzę o to, co jest w posia-
daniu Departamentu Polityki Celnej.
Czy są jakieś wnioski, głosy w dyskusji, głos sprzeciwu? Nie słyszę, więc też uważam, 

że ten wniosek został przyjęty.
Czy jeszcze mają państwo jakieś wnioski dowodowe? Czy są jeszcze w ogóle jakieś 

wnioski? Czy ktoś chciałby się podzielić  jakąś refleksją? Proszę, pan przewodniczący 
Konwiński.

Poseł Zbigniew Konwiński (PO-KO):
Nie  jestem przewodniczącym. Techniczna uwaga  i prośba do sekretariatu, bo kiedyś 
to chyba zgłaszałem, żeby zawiadomienia o posiedzeniach Komisji, a także informacje, 
że są nowe materiały dowodowe, wysyłać również do asystentów. To trochę usprawni 
pracę. Asystent jest na miejscu, my nie zawsze tutaj jesteśmy. Tylko tyle.
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Przewodniczący poseł Marcin Horała (PiS):
Przyjmujemy ten głos. Więcej zgłoszeń nie ma.
Na tym zamykam posiedzenie. Zapraszam za 20 minut na przesłuchanie.


